
大三叉 多款供选 简单 铜，手柄是塑料电镀

产品名称 大三叉 多款供选 简单 铜，手柄是塑料电镀

公司名称 慈溪市亿拓铜制品有限公司

价格 23.00/件

规格参数 功能类别:多款供选
安装型式:简单
材质:铜，手柄是塑料电镀

公司地址 慈溪市新浦镇浦沿村新胜路36号

联系电话 86-057463588368 15258334584

产品详情

功能类别 多款供选 安装型式 简单
材质 铜，手柄是塑料电镀 阀座直径 16
工作温度 70 公称压力 15
规格 2分鹅颈龙头 进出水管直径 9.5
品牌 亿拓 适用类型 其他
型号 YT-00 结构形式 单联式

慈溪亿拓铜制品有限公司是专门生产净水龙头、鹅颈龙头、球阀、三通、管接件等净水器、纯水机系列
配件的厂家。

现坐落在杭州湾跨海大桥以南，交通方便，地理环境优越，是全国个私企业最发达地区之一，在铜加工
工艺方面占全国领先位置。公司积极引进国内外先进的生产设备和制造工艺系列。因而产品得以持续，
稳定的发展。目前产品远销全国各地及东南亚地区。由于企业受到新老顾客和社会各界的支持，本公司
得以迅速稳定的发展。

为了适应不断拓展市场需求，满足客户对产品的“高质量，低价位”的要求，亿拓以其先进的管理体系
，一流的质量服务，不断提升企业自身的品质，使亿拓成为真正让国内外客户满意的合作伙伴。

cixi yituo copper product limited company is specialty manufacturer of purified water faucet,gooseneck faucet,ball
valve and piping fittings,which are necessary parts to the water filter and water purifier.

pesently is situated in the hangzhou bay cross-ocean south of bridge, the good communications, the geographical



environment is superior, is one of national private enterprise most developed areas, occupies the national leading
position in the copper processing craft aspect. the company introduces the domestic and foreign advanced
production equipment and the fabrication technology series positively. therefore the product can continue, stable
development. at present the product sells in distant markets the land and the southeast asia. because the enterprise
receives the new old customer and the community the support, this company can the rapid stable development.

to adapt develops the market demand unceasingly, satisfies the customer to the product “high grade, low end” the
request, hundred million develop by its advanced management system, the top quality service, promotes enterprise
own quality unceasingly, causes hundred million to develop into lets the domestic and foreign customer satisfactory
partner truly.
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